
SE-PO.0052-14/08
P R O T O K Ó Ł      Nr  XLIV/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   27 listopada 2008 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  18

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Senator RP – Zbigniew Szaleniec, Wicestarosta Powiatu Będzińskiego – Mariusz Kozłowski, 
Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta – 
Dorota  Bąk,  Skarbnik  Miasta  –  Urszula  Polak  –  Wałek,  Kierownicy  Wydziałów  UM,  dyrektorzy 
jednostek  i  zakładów  budżetowych,  prezesi  spółek  gminnych,  przedstawicielka  biura  poselskiego 
Posła  RP –  Waldemara  Andzela,   przedstawiciele  grona  nauczycielskiego  i  uczniowie  z  Cypru  i 
Bułgarii, radni Powiatu Będzińskiego, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XLIV  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:
1. wprowadzenie  punktu  11.51  –  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawki  procentowej 

opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału.
2. wprowadzenie  punktu  11.52  –  projektu  uchwały  w  sprawie  zaopiniowania  Uchwały  Rady 

Miasta Katowice w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
Szpitala im. Ludwika Rydygiera w Katowicach.

3. autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
4. autopoprawka  do  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czeladź na lata 2009 – 2013.
- Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad?

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Zaproponował przeniesienie punktu 10 porządku obrad -  Przyjęcie wniosków pokontrolnych z  
protokołu  końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  „Zachowania  procedur  i  zasadności  
zamówień do  14.000 EURO w Urzędzie Miasta Czeladź w 2007 roku” – do punktu 12.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad uchwał w sprawie:
1. ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 

wyniku podziału.
2. zaopiniowania  Uchwały  Rady  Miasta  Katowice  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala im. Ludwika Rydygiera w Katowicach?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, T. Kosmali, W. Oczkowicza/

   15  głosów za
     0  głosów  przeciw
     0  głosów wstrzymujących się
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  jest  za  wprowadzeniem  poprawki  zgłoszonej  przez  radnego  I.  Gawrońskiego  o 
przesunięciu pkt 10 na pkt 12?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, T. Kosmali, W. Oczkowicza/

   15  głosów za
     0  głosów  przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Zapytania mieszkańców.
6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
7. Informacja o przygotowaniu wniosków dotyczących pozyskania środków unijnych oraz 

realizacji zadań z udziałem środków pozyskanych. 
8. Przedstawienie projektu budżetu miasta na 2009 r.   
9. Stan środowiska naturalnego. Działania proekologiczne i segregacja odpadów.

10.   Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
2. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2009 rok.
3. wyrażenia zgody na wystawienie weksla in blanko tytułem zabezpieczenia.
4. rozpatrzenia wezwania Pana Stefana Gosa z dnia 21.10.2008 r. o usunięcie naruszenia 

jego interesu prawnego poprzez uchylenie uchwały Rady Miejskiej  Nr XL/547/2008 z 
dnia  2  września  2008  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  planu  miejscowego 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  przyjętego  uchwałą  Nr 
LXVI/1015/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r.

5. rozpatrzenia  skargi  Pani  Danuty  Kubasik  na  Dyrektora  Zakładu  Budynków 
Komunalnych w Czeladzi w kwestii  odnoszącej się do wymiany okien w mieszkaniu 
zajmowanym przez skarżącą.

6. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Czeladź – „zachodnia część Nowej Kolonii Saturn i Przetok”.

7. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Czeladź – „Przełaj i zachodnia część Nowego Miasta”.

8. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Czeladź – „Śródmieście”.

9. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Czeladź – „Grabek”.

10. przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź przyjętego uchwałą Nr LXVI/1019/2006 Rady Miejskiej w 
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Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r.
11. uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Czeladź na lata 2009 – 2013.
12. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 29/47 k. m. 47 o 

powierzchni 358 m. kw. położonej przy ul. Francuskiej w Czeladzi.
13. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 46 k. m. 28 o powierzchni 452 m. 

kw. położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi.
14. sprzedaży  działki  gruntu  nr  2/134  k.  m.  11  o  pow.  311  m.  kw.  położonej  przy  ul. 

Grodzieckiej w Czeladzi.
15. sprzedaży  działki  nr  16/5  k.  m.  51  o  pow.  641  m.  kw.  położonej  przy  ul.  Pustej  w 

Czeladzi.
16. zamiany działki nr 16/5 k. m. 51 o pow. 641 m. kw. położonej przy ul. Pustej stanowiącej 

własność Gminy Czeladź na części działek nr 39 i 57 k. m. 25 o pow. łącznej ok. 300 m. 
kw. położonych przy ul. Będzińskiej stanowiące własność osoby fizycznej.

17. przyjęcia skróconych nazw ulic w mieście Czeladź.
18. nadania nazw ulic w mieście Czeladź. /36/
19. nadania nazw ulic w mieście Czeladź. /15/
20. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  31/14  k.  m.  31  o  pow.  36  m.  kw. 

położonej przy ul. Legionów w Czeladzi.
21. przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków na targowisku miejskim przy ul. 

Grodzieckiej w Czeladzi.
22. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  164/1  k.  m.  4  o  pow.  108  m.  kw. 

położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
23. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  148  m.  kw. 

położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
24. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  176  m.  kw. 

położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
25. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  138  m.  kw. 

położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
26. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  243  m.  kw. 

położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
27. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  127  m.  kw. 

położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
28. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  122  m.  kw. 

położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
29. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  196  m.  kw. 

położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
30. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  134  m.  kw. 

położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
31. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  22/7  k.  m.  41  o  pow.  24,4  m.  kw. 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
32. przedłużenia  umowy  dzierżawy  części  działki  nr  1/13  k.  m.  45  o  pow.  50  m.  kw. 

położonej przy ul. Sikorskiego w Czeladzi.
33. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 112 k. m. 56 o pow. 408 m. kw. położonej przy 

ul. Robotniczej w Czeladzi.
34. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  34/1  k.  m.  45  o  pow.  1260  m.  kw. 

położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.
35. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  34/1  k.  m.  45  o  pow.  630  m.  kw. 

położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.
36.  przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  34/1  k.  m.  45  o  pow.  630  m.  kw. 

położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.
37. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 42/2 k. m. 62 o pow. 512 m. kw. położonej przy 

ul. Wiosennej w Czeladzi.
38. przedłużenia umowy dzierżawy terenów pod kioskami  RUCH S.A.  na terenie  miasta 

Czeladź o powierzchni łącznej 60 m. kw.
39. przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow. 69 m.  kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
40. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  164/1  k.  m.  4  o  pow.  100  m.  kw. 

położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
41. przedłużenia  umowy  dzierżawy  części  działki  nr  30/3  k.  m.  41  o  pow.  18  m.  kw. 
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położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
42. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 193 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
43. przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow. 72 m.  kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
44. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 115 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
45. przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow. 99 m.  kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
46. przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow. 93 m.  kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
47. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 134 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
48. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  71  m.  kw. 

położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
49. przejęcia i prowadzenia szkół ponadgimnazjalnych w Czeladzi.
50. ustalenia  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości 

nieruchomości w wyniku podziału.
51. zaopiniowania  Uchwały  Rady  Miasta  Katowice  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala im. Ludwika Rydygiera w Katowicach.
    11.   Sprawy bieżące.
    12.   Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Uzupełnia przedstawioną radnym  informację międzysesyjną.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Uzupełnia przedstawioną radnym  informację międzysesyjną.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radna
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Andrzej Świątek - radny
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Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Na poprzedniej sesji pytałam o nielegalną wycinkę drzew na ul. Matejki. Dostałam odpowiedź 
od Pana Burmistrza,  ale  ta  odpowiedź  nie  do końca mnie  satysfakcjonuje.  W odpowiedzi 
pominięta została informacja o interwencji Straży Miejskiej w dn. 29 września. Czy to wynika z 
niedoinformowania  Straży,  czy  Straż  nie  sporządziła  z  tej  interwencji  notatki?  Nie 
dowiedziałam się także nic na temat miejsca złożenia wyciętego drzewa. 

- Co w ogóle dzieje się z drewnem po wycince drzew na terenie gminy?
- Na jakim etapie jest sprawa  mieszkania dla Pani Budnej?
- Ile mieszkań komunalnych odzyskano z przesiedlenia mieszkańców do nowo wybudowanego 

budynku przy ul.  Szpitalnej? Czy wszystkie  są już rozdysponowane?  Czy mieszkańcy ul. 
Szpitalnej meldowani są tam razem z opiekunami?  Czy będą oni mieli prawo w przyszłości do 
objęcia tych mieszkań?

- Pokazywanie osób na przystanku z monitoringu wydaje mi się nadużyciem.
- W poniedziałek  wieczorem na Rynku  pijany kierowca zniszczył  lampę oświetleniową.  Czy 

zadziałał  monitoring? Czy kierowca został  ujęty przez policję i  czy zapłacił  za  zniszczenie 
lampy?

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady  

- Kolejny raz wracam do parkingu przy ul. Trznadla, którego stan jest obecnie tragiczny.
- Nawiązuje do sprawy Pani M. Budnej.
- Ul.  Poniatowskiego.  Po  wycięciu  topoli  pozostały  pnie  drzew.   Z  wysypiska  wyjeżdżają 

samochody  z  błotem,  które  zalega  na  ulicy  i  nikt  go  nie  czyści.  Z  drugiej  strony  od  ul. 
Wojciechowskiego  olbrzymia  kałuża.  Podobnie  zabłocone  wywrotki  wyjeżdżają  z  ul. 
Wrzosowej na ul. Mysłowicka.

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Czy działa monitoring na Osiedlu Musiała?
- Czy  będzie  dalsza  współpraca  między  SDK   „Odeon”  a  Gminą  w  zakresie  organizacji 

występów kabaretów?
- Czy będzie przeprowadzony remont chodnika przy ul. Dehnelów 18 - 22?

Ireneusz Gawroński                                    -               radny  

- Poprosił o wycięcie przed zimą krzaków na placu przed „Genewą”.
- Poprosił o załatanie przed zimą dziur na ul. Kościuszki, na odcinku od ul. Sikorskiego do ul.  

Granicznej.

Władysław Oczkowicz                              -               radny  

- Poprosił o wyegzekwowanie od SRK uporządkowanie terenu na Osiedlu Betonowa.

Andrzej Świątek                                          -               radny  

- Wyraził zaniepokojenie terminem remontu kapitalnego schodów przed urzędem.
- Rada Miejska podjęła uchwałę o zmianie lokalizacji anteny sieci komórkowej na Skałce. Obok 

na sąsiednim budynku została zainstalowana ta antena. Czy w związku z nowym miejscem 
montażu, mieszkańcy tego budynku protestowali? Czy były robione niezbędne pomiary? Czyja 
jest nieruchomość, na której została zainstalowana antena?
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Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrali:

1. Stanisław Guzak - mieszkaniec  – wystąpienie dot.:
• Przejścia na ul. Nowopogońskiej/Poniatowskiego
• Oświetlenia ul. Poniatowskiego
• Pracy odśnieżarek, które sypią śnieg na chodnik
• Posypywania ulic środkami chemicznymi 

       2.    Stefan Gos - mieszkaniec  - wystąpienie dot.:
• Wstrzymania przez Burmistrza postępowania o podział działek

       3.   Teresa Obara - mieszkanka – wystąpienie dot.:
• Modernizacji wodociągu przy ul. Dehnelów

       4.   Henryk Górski - mieszkaniec – wystąpienie dot.
• Kostki na Rynku

Dot. pkt. 6– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy  do  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania 
mieszkańców.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Drzewo z wycinek utylizuje wykonawca. Taki jest zapis w umowie.
- Uszkodzona lampa na Rynku – sprawa jest w toku.
- Parking – ul. Trznadla. Sprawa ta była już poruszana. Jeśli Państwo podejmiecie decyzję, że 

stać nas na to, aby tę sprawę załatwić, jesteśmy w stanie to załatwić, tylko pamiętajmy o tym, 
ze to nie jest nasz teren.

Głos zabrał Sławomir Święch – Przewodniczący Rady.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Ul. Poniatowskiego. Została zlecona dokumentacja. Czekamy na pozwolenie na budowę. Są 
zaplanowane środki  na rok  przyszły.  Karczowanie.  Wyrywając  pnie,  uszkodzimy jezdnię  i 
ogrodzenie. Pnie zostaną sfrezowane, ale przed rozpoczęciem robót. 3 lata temu powstała 
dokumentacja na odwodnienie terenu w rejonie bazy transportowej. Potem drogi powiatowe 
wróciły  do  właściciela.  Czy  Państwo  decydujecie,  że  mamy  zrealizować  to  co  zostało 
zaprojektowane?

- Chodnik  przy  ul.  Dehnelów  18-22.  znam  temat.  Znowu  musiałbym  posłużyć  się  tym,  co 
powiedziałem przed chwilą. Czy mamy ingerować w teren, który nie jest własnością gminy? 
Jest to teren wspólnot.
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- Krzaki przy Genewie. Spróbujemy to wyciąć.
- Dziury na ul. Kościuszki – od ul. Sikorskiego w kierunku ul. Granicznej. Wystąpimy do PZD o 

dokonanie napraw.

Głos zabrał Mariusz Kozłowski – Wicestarosta Powiatu Będzińskiego.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Bałagan na ul.  Betonowej.  Uprzątnęliśmy wykarczowane przez wykonawcę gałęzie i  część 
elementów  betonowych.  Jest  tam  bałagan,  który  stanowi  rumowisko.  Jest  to  robota 
wymagająca dużych nakładów, a nie jest to nasz teren.

Ad vocem głos zabrał radny Władysław Oczkowicz.
Odpowiedzi  udzieliła  Małgorzata  Jastrząb  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki 

Nieruchomościami.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Brak przejścia dla pieszych na ul. Nowopogońskiej. Wystąpiliśmy do PZD o wymalowanie tego 
przejścia. Na razie nie mamy odpowiedzi.

- Śnieg na chodnikach. Pług musi jechać z określoną prędkością i część śniegu jest spychana 
na chodnik.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Poruszyła sprawę porozumienia z SRK w sprawie mieszkania Pani M. Budnej.
- Zapytanie Pana S. Gosa. Dokumentację geodeta złożył miesiąc temu. Na projekcie podziału 

były  błędy.  Zobowiązaliśmy  geodetę  do  usunięcia  tych  błędów.  Pan  S.  Gos  otrzymał 
odpowiedź,  że  projekt  podziału  nie  do  końca  spełnia  warunki  do  zatwierdzenia  decyzją, 
podany został również nowy termin na załatwienie sprawy.

Ad vocem głos zabrał Stefan Gos.

Krzysztof Malczewski                   -               Dyrektor ZBK  

- Trwa  zasiedlanie  ostatnich  mieszkań  w budynku  przy  ul.  Szpitalnej  5.  na  następnej  sesji 
odpowiem, jak wygląda sprawa odzyskiwania mieszkań. Nie meldujemy opiekunów, ponieważ 
jest to budynek o specjalnym przeznaczeniu.

Radna Teresa Kosmala poprosiła o odpowiedź na piśmie.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży  Miejskiej  

- Zdarzenie na Rynku. Kamery zarejestrowały to zdarzenie o godz.  20.37. Sprawę prowadzi 
sekcja ruchu drogowego Komendy Powiatowej Policji.

Głos zabrał radny Andrzej Świątek

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży  Miejskiej  

- Kamera na ul. Musiała. W tej chwili jest nieczynna. Mamy pewne problemy techniczne. 
- Odczytuje informację dot. wycinki drzew na ul. Matejki.
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DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1.   Teresa Kosmala - radna
2.   Zofia Bazańska - radna
3.   Marian Kita - radny
4.   Krzysztof Niebylski - Komendant Straży Miejskiej

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Antena telefonii komórkowej na Skałce. Na ten moment nie jestem w stanie odpowiedzieć. 
Muszę skontaktować się ze Starostwem Powiatowym. 

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Awantury,  bójki  na  ul.  Wojciechowskiego.  Nie  były  zgłaszane  interwencje.  Mamy  patrole 
wspólne z policją w godzinach wieczornych. Zwrócimy na to uwagę.

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.
Odpowiedzi udzieli Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Kostka  na  Rynku.  Nawierzchnie  są  wykonane  zgodnie  z  zatwierdzonym  projektem 
budowlanym.  Było  dofinansowanie  unijne.  W  najbliższych  latach  ten  temat  nie  będzie 
zmieniany.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Mirosław Kędzierski - radny
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Henryk Górski - mieszkaniec

Bogusława Karecińska                     -               Kierownik Wydziału Administracyjno - Gospodarczego  

- Schody będą zrobione do 15 grudnia. Kiedy w nocy były temperatury minusowe, prace nie 
były prowadzone. Teraz warunki atmosferyczne ulegają poprawie i wykonawca przystąpi do 
kontynuowania zadania.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
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3. Teresa Kosmala - radna
4. Zbigniew Szaleniec - Senator RP
5. Henryk Górski - mieszkaniec
6. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
7. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
8. Krzysztof Niebylski - Komendant Straży Miejskiej
9. Robert Szczupider - Dyrektor MZGK

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Współpraca między SDK „Odeon” a gminą pozostanie bez zmian.

P. Bernowicz                                   -               ZIK Sp. z o.o.  

- Udzieliła odpowiedzi na zapytanie mieszkanki w sprawie wodociągu na ul. Legionów.

Ad vocem głos zabrała Teresa Obara – mieszkanka.

Przewodniczący Rady poprosił o skierowanie do mieszkanki odpowiedzi na piśmie. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przechodzimy do omówienia punktu 7 tj. . Informacja o przygotowaniu wniosków dotyczących 

pozyskania środków unijnych oraz realizacji zadań z udziałem środków pozyskanych. 

Małgorzata Skiba                -              Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej   

- Omawia informację przedstawioną radnym.

a/ Wprowadzenie.

Małgorzata Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

- Omawia materiał przedstawiony radnym.
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Mariusz Kozłowski - Wicestarosta Powiatu Będzińskiego
2. Małgorzata Skiba         -        Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
3. Władysław Oczkowicz - radny
4. Zbigniew Szaleniec - Senator RP
5. Andrzej Świątek - radny
6. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Proszę o przedstawienie projektu budżetu miasta na 2009 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. Dominik Penar - radny
2. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
3. Grażyna Strączek - radna

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Omawia projekt budżetu.
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Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                            -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Stan środowiska naturalnego. Działania proekologiczne i segregacja odpadów.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej   

- Omawia informację przedstawioną radnym.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radna
2. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej 
3. Zofia Bazańska - radna
4. Mariusz Kozłowski - Wicestarosta Powiatu Będzińskiego
5. Marian Kita - radny
6. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
7. inż. Kozłowski - mieszkaniec
8. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
9. Andrzej Świątek - radny

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Janusz Gątkiewicz                         -              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do podejmowania uchwał.
- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok wraz z autopoprawką.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
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Janusz Gątkiewicz                         -              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok.

Wiceprzewodniczący  Rady  wyczytuje  nazwiska  poszczególnych  radnych,  którzy  
stwierdzają czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE /bez: M. Musiała, A. Świątka, M. Kędzierskiego/ 

  15  głosów za
   0  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIV/643/2008  w sprawie   zmian w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na 2009 rok.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Gątkiewicza, A. Świątka, M. Kędzierskiego/ 

  13  głosów za
   1  głos przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLIV/644/2008 w sprawie określenia 
wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych  na  2009  rok  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wystawienie  weksla  in  blanko  tytułem 
zabezpieczenia.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, A. Świątka, M. Kędzierskiego, Z. Bazańskiej/ 

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLIV/645/2008 w sprawie  wyrażenia 
zgody na wystawienie weksla in blanko tytułem zabezpieczenia została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania Pana Stefana Gosa z dnia 21.10.2008 r. o 
usunięcie naruszenia jego interesu prawnego poprzez uchylenie uchwały Rady Miejskiej Nr 
XL/547/2008 z dnia 2 września 2008 r. w sprawie przystąpienia do zmiany planu miejscowego 
zagospodarowania  przestrzennego miasta  Czeladź przyjętego uchwałą  Nr  LXVI/1015/2006 
Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r.

- Omawia projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
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1.   Teresa Kosmala - radna
2.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4.   Stefan Gos - mieszkaniec
5.   Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, J. Gątkiewicza/ 

  11  głosów za
   4  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/646/2008 w sprawie rozpatrzenia 
wezwania  Pana  Stefana  Gosa  z  dnia  21.10.2008  r.  o  usunięcie  naruszenia  jego  interesu 
prawnego poprzez uchylenie uchwały Rady Miejskiej Nr XL/547/2008 z dnia 2 września 2008 r.  
w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  planu  miejscowego  zagospodarowania  przestrzennego 
miasta Czeladź przyjętego uchwałą Nr LXVI/1015/2006 Rady Miejskiej  w Czeladzi  z  dnia 19 
kwietnia 2006 r. została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  Pani Danuty Kubasik na Dyrektora Zakładu 
Budynków Komunalnych w Czeladzi w kwestii odnoszącej się do wymiany okien w mieszkaniu 
zajmowanym przez skarżącą.

Krzysztof Malczewski                -               Dyrektor ZBK  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Teresa Kosmala - radna
2.   Krzysztof Malczewski - Dyrektor ZBK
3.   Marian Kita - radny
4.   Andrzej Świątek - radny

15



5.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
6.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
7.   Zofia Bazańska - radna
8.   Mirosław Kędzierski - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, A. Świątka, J. Gątkiewicza, 2 radnych nie głosowało/ 

  10  głosów za
   2  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/647/2008 w sprawie rozpatrzenia 
skargi  Pani  Danuty  Kubasik  na  Dyrektora  Zakładu  Budynków  Komunalnych  w  Czeladzi  w 
kwestii odnoszącej się do wymiany okien w mieszkaniu zajmowanym przez skarżącą została 
przez Radę podjęta.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czeladź.

Jolanta Hajdukiewicz                   -               projektantka Studium  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Władysław Oczkowicz - radny
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5.  Jolanta Hajdukiewicz - projektantka
6.  Teresa Kosmala - radna

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  studium 
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  nastąpi  na 
kolejnym posiedzeniu.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – „zachodnia część Nowej Kolonii Saturn i 
Przetok”.

Zofia Gajdzik                                 -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt  uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy spytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/ 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/648/2008 w sprawie  przystąpienia 
do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  –  
„zachodnia część Nowej Kolonii Saturn i Przetok” została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  –  „Przełaj  i  zachodnia  część  Nowego 
Miasta”.

17



Zofia Gajdzik                                 -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, G. Strączek/ 

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/649/2008 w sprawie  przystąpienia 
do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  –  
„Przełaj i zachodnia część Nowego Miasta” została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – „Śródmieście”.

Zofia Gajdzik                                 -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, G. Strączek/ 

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/650/2008 w sprawie przystąpienia 
do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  –  
„Śródmieście” została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – „Grabek”.

Zofia Gajdzik                                 -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, G. Strączek/ 

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/651/2008 w sprawie przystąpienia 
do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź  –  
„Grabek”  została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego miasta  Czeladź przyjętego uchwałą  Nr  LXVI/1019/2006 
Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia 2006 r.

Zofia Gajdzik                                 -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Zofia Gajdzik            -           Kierownik  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii  

Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/ 

  14  głosów za
   2  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/652/2008 w sprawie przystąpienia 
do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta 
Czeladź przyjętego uchwałą Nr LXVI/1019/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 19 kwietnia  
2006 r. została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Programu  Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czeladź na lata 2009 – 2013 wraz z autopoprawką.

- Czy ktoś chciałby zabrać głos?

DYSKUSJA
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W dyskusji udział wzięli:

1. Władysław Oczkowicz -       Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
2. Andrzej Świątek - radny
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Marian Kita - radny
5. Grażyna Strączek - radna
6. Ewa Kiedrzyn - Zakład Inżynierii Komunalnej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, nie głosowała T. Kosmala/  

  13  głosów za
   2  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/653/2008 w sprawie uchwalenia  
Wieloletniego  Programu Gospodarowania  Mieszkaniowym Zasobem Gminy  Czeladź na  lata 
2009 – 2013 została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 29/47 k. m. 47 o powierzchni 358 m. kw. położonej przy ul. Francuskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, J. Gątkiewicza/  

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/654/2008 w sprawie  nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 29/47 k. m. 47 o powierzchni 358 m.  
kw. położonej przy ul. Francuskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 46 k. m. 28 
o powierzchni 452 m. kw. położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, J. Gątkiewicza, A. Świątka/  

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/655/2008 w sprawie   nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości działki nr 46 k. m. 28 o powierzchni 452 m. kw. położonej  
przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki  gruntu nr 2/134 k. m. 11 o pow. 311 m. kw. 
położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, J. Gątkiewicza/  

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/656/2008 w sprawie   sprzedaży 
działki gruntu nr 2/134 k. m. 11 o pow. 311 m. kw. położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 16/5 k. m. 51 o pow. 641 m. kw. położonej 
przy ul. Pustej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Władysław Oczkowicz - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, J. Gątkiewicza, I. Gawrońskiego/  

   8  głosów za
   6  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/657/2008 w sprawie  sprzedaży 
działki nr 16/5 k. m. 51 o pow. 641 m. kw. położonej przy ul. Pustej w Czeladzi została przez  
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiany działki nr 16/5 k. m. 51 o pow. 641 m. kw. położonej przy 
ul. Pustej stanowiącej własność Gminy Czeladź na części działek nr 39 i 57 k. m. 25 o pow. 
łącznej ok. 300 m. kw. położonych przy ul. Będzińskiej stanowiące własność osoby fizycznej.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
2. Andrzej Świątek - radny
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Teresa Kosmala - radna
5. Grażyna Strączek - radna
6. Andrzej Mentel - radny 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez:  M.  Musiała,  W. Konderaka,  J.  Gątkiewicza,  nie  głosowali:  T.  Kosmala,  A. 
Świątek, M. Kędzierski, gdyż stwierdzili, ze jest to manipulacja/  

  10  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIV/658/2008  w sprawie   zamiany 
działki  nr 16/5 k. m. 51 o pow. 641 m. kw. położonej przy ul.  Pustej  stanowiącej własność  
Gminy Czeladź na części działek nr 39 i 57 k. m. 25 o pow. łącznej ok. 300 m. kw. położonych  
przy ul. Będzińskiej stanowiące własność osoby fizycznej została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia skróconych nazw ulic w mieście Czeladź.
- Czy są uwagi?
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Zofia Bazańska - radna
4. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
5. Ireneusz Gawroński - radny 
6. Danuta Walczak - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, J. Gątkiewicza, J. Moćko/  

  11  głosów za
   2  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała Nr XLIV/659/2008 w sprawie  przyjęcia  
skróconych nazw ulic w mieście Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w mieście Czeladź. /36/
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  
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  13  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/660/2008 w sprawie nadania nazw 
ulic w mieście Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w mieście Czeladź. /15/
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  13  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/661/2008 w sprawie nadania nazw 
ulic w mieście Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 31/14 k. m. 31 o 
pow. 36 m. kw. położonej przy ul. Legionów w Czeladzi.

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/662/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 31/14 k. m. 31 o pow. 36 m. kw. położonej przy ul. Legionów 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  umów  dzierżawy  z  właścicielami  kiosków  na 
targowisku miejskim przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
3. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
4. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
5. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, G. Strączek/  

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/663/2008 w sprawie  przedłużenia  
umów  dzierżawy  z  właścicielami  kiosków  na  targowisku  miejskim  przy  ul.  Grodzieckiej  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 164/1 k. m. 4 o 
pow. 108 m. kw. położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, G. Strączek/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/664/2008 w sprawie   przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  164/1  k.  m.  4  o  pow.  108  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Ogrodowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 148 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, G. Strączek, I. Gawrońskiego/  

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/665/2008 w sprawie   przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  148  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Powstańców Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 176 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, G. Strączek, I. Gawrońskiego/  

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/666/2008 w sprawie   przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  176  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Powstańców Śląskich w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 138 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
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- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, G. Strączek, I. Gawrońskiego/  

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/667/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  138  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Powstańców Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 243 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/668/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  243  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Powstańców Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 127 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/669/2008 w sprawie   przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  127  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Powstańców Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 122 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/670/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  122  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Powstańców Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 196 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/671/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  196  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Powstańców Śląskich w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 134 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
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- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/672/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  134  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Powstańców Śląskich w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 24,4 m. kw. położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/673/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy dzierżawy części działki  nr 22/7  k.  m. 41 o pow.  24,4  m.  kw.  położonej  przy ul.  21 
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/13 k. m. 45 o 
pow. 50 m. kw. położonej przy ul. Sikorskiego w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/674/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  1/13  k.  m.  45  o  pow.  50  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Sikorskiego w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 112 k. m. 56 o pow. 408 
m. kw. położonej przy ul. Robotniczej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/675/2008 w sprawie   przedłużenia 
umowy dzierżawy działki nr 112 k. m. 56 o pow. 408 m. kw. położonej przy ul. Robotniczej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 34/1 k. m. 45 o 
pow. 1260 m. kw. położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/676/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy dzierżawy części działki nr 34/1 k. m. 45 o pow. 1260 m. kw. położonej przy ul. Borowej  
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 34/1 k. m. 45 o 
pow. 630 m. kw. położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
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- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/677/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy dzierżawy części działki nr 34/1 k. m. 45 o pow. 630 m. kw. położonej przy ul. Borowej w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 34/1 k. m. 45 o 
pow. 630 m. kw. położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/678/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy dzierżawy części działki nr 34/1 k. m. 45 o pow. 630 m. kw. położonej przy ul. Borowej w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 42/2 k. m. 62 o pow. 512 
m. kw. położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/679/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy dzierżawy działki nr 42/2 k. m. 62 o pow. 512 m. kw. położonej przy ul. Wiosennej w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy terenów pod kioskami RUCH S.A. 
na terenie miasta Czeladź o powierzchni łącznej 60 m. kw.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
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   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/680/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy terenów pod kioskami RUCH S.A. na terenie miasta Czeladź o powierzchni 
łącznej 60 m. kw. została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 69 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, Z. Bazańskiej/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/681/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/268  k.  m.  24  o  pow.  69  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 164/1 k. m. 4 o 
pow. 100 m. kw. położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/682/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  164/1  k.  m.  4  o  pow.  100  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Ogrodowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o 
pow. 18 m. kw. położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/683/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy  części  działki  nr  30/3  k.  m.  41  o  pow.  18  m.  kw.  położonej  przy  ul.  21  
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 193 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, nie głosowała D. Walczak/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/684/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  193 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 72 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/685/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/268  k.  m.  24  o  pow.  72  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

 
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 115 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/686/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  115 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 99 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/687/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/268  k.  m.  24  o  pow.  99  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 93 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/688/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/268  k.  m.  24  o  pow.  93  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 134 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
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- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/689/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  134 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k. m. 41 o 
pow. 71 m. kw. położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka, D. Penara/  

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIV/690/2008 w sprawie  przedłużenia  
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  32/14  k.  m.  41  o  pow.  71  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Powstańców Śląskich w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przejęcia i prowadzenia szkół ponadgimnazjalnych w Czeladzi.
- Odczytuje projekt uchwały.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2.   Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
3.   Dominik Penar - radny
4.   Teresa Kosmala - radna
5.   Władysław Oczkowicz - radny

 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLIV/691/2008 w sprawie przejęcia i  
prowadzenia szkół ponadgimnazjalnych w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku podziału.

- Odczytuje projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

44



1.   Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3.   Teresa Kosmala - radna
4.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
5.   Andrzej Świątek - radny

 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką zmieniającą 30% na 
20%?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIV/692/2008  w  sprawie  ustalenia 
stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu wartości  nieruchomości  w wyniku 
podziału  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania Uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej  Szpitala im. Ludwika Rydygiera  w 
Katowicach.

- Odczytuje projekt uchwały.

Marek Mrozowski                         -               Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
2.   Janusz Gatkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
3.   Andrzej Swiątek - radny
4.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały ?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

   8  głosów za
   4  głosów  przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIV/693/2008  w  sprawie 
zaopiniowania  Uchwały  Rady  Miasta  Katowice  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala im. Ludwika Rydygiera w Katowicach została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- W przerwie wpłynął do mnie wniosek, aby  „Przyjęcie wniosków pokontrolnych z protokołu 
końcowego Komisji  Rewizyjnej z kontroli „Zachowania procedur i zasadności zamówień do 
14.000 EURO w Urzędzie Miasta Czeladź w 2007 roku”  przełożyć na sesje  w  dn.  18 
grudnia br.

- Kto z Państwa jest za zmiana porządku obrad i przełożeniem pkt. 11?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Musiała, W. Konderaka/  

  15  głosów za
    1  głos  przeciw
    0  głosów wstrzymujących się

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do spraw bieżących.

- Poinformował radnych o pismach, które wpłynęły do Biura Rady:

• Pismo MZGK z dn. 17.11.2008 r. w sprawie terminu przeprowadzenia remontu chodnika przy 
ul. Nowopogońskiej w rejonie tzw. „Białych Domów”.
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• Pismo  MZGK  z  dn.  6.11.2008  r.  w  sprawie  wyznaczenia  przejścia  dla  pieszych  na  ul.  
Nowopogońskiej.

• Pismo  MZGK  z  dn.  5.11.2008  r.  w  sprawie  projektu  docelowej  organizacji  ruchu  ul.  
Spacerowej.

• Protokół z dn. 3.11.2008 r. z objazdu miasta w zakresie oznakowania dróg powiatowych i  
gminnych oraz organizacji ruchu w Czeladzi.

• Pismo  z  dn.  3.11.2008  r.  w  sprawie  terenu  parkingu  przy  sklepie  Biedronka  przy  ul.  
Nowopogońskiej.

• Pismo  Wojewody Śląskiego  z  dn.  24.10.2008 r.  w sprawie niezwłocznego przekazywania  
uchwał podatkowych celem opublikowania w Dzienniku urzędowym Województwa Śląskiego.

• Pismo z dn. 4.11.2008 r. Panna Jana Jaszczyka w sprawie pomocy w uzyskaniu świadectwa 
pracy z „Budohut” Czeladź.

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XLIV Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

                   WICEPRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Janusz Gątkiewicz

Protokołowała:

E. Augustyniak
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